



FINE ITALIAN CUISINE
FINE CUISINE ITALIENNE

Giuseppe d'Aversa joins with his personnel in wishing ICAO, our new neighbour, the most cordial of welcomes.

Just cross the street and you will have the delightful surprise of discovering one of Montréal's most acclaimed restaurants specializing in the fine art of Italian cuisine.



Under the direction of **Chef Giovanni**, you will be transported to another world with:

- a tantalising variety of hot and cold antipasti
- succulent homemade pastas
- the freshest of seafood
- exquisite pastries created right here, including a divine 'tiramisu' and the best 'tartufo' outside of Italy.

For businesspeople looking to relax after a hectic day at the office, our bar is the place to be. Our Happy Hour is from 4 p.m. to 7 p.m.

If you cannot get away from the office at lunchtime, and you are planning a small business meeting or reception, we would be pleased to cater for groups of 10 to 100.

We look forward to welcoming you soon. For a taste of Italy just across the street!

• **D'AVERSA** • 700, rue de la Gauchetière, Montréal (Québec) H3B 4L1 (dans la Tour Bell)
Tél.: (514) 874-9959 • (514) 874-9983

P.S.: **D'Aversa** has another location, in a stunning period setting, in the heart of downtown.
ALDO, 1231 Mountain Street, (514) 866-0831
The same exquisite cuisine. The same warm welcome.

Giuseppe d'Aversa se joint à son personnel, pour souhaiter la plus cordiale des bienvenues à l'OACI, son nouveau voisin.

En traversant la rue, vous aurez l'heureuse surprise de découvrir, dans une ambiance chaleureuse et décontractée, l'un des meilleurs cénacles de la haute cuisine italienne.

Sous la direction éclairée de notre **chef Giovanni**, chez d'Aversa vous savourez:

- une affriolante variété d'antipasti chauds et froids
- de succulentes pastas faites maison
- des fruits de mer grande fraîcheur
- d'exquises pâtisseries faites sur place, dont un divin tiramisu et le meilleur tartufo en dehors de l'Italie



Notre bar très animé accueille, de 4 à 7, pour son "happy hour", une clientèle cosmopolite d'hommes et de femmes d'affaires.

Si à l'heure du lunch vous désirez un service de traiteur, nous vous préparons de bons petits plats, pour vos réunions de 10 à 100 personnes.

Venez bientôt nous rendre visite et constater jusqu'à quel point vous vous sentirez vite chez vous, chez nous.

P.S.: **D'Aversa** a un petit frère, dans un ravissant décor d'époque, plein centre-ville.
ALDO, 1231 de la Montagne, (514) 866-0831
La même savoureuse cuisine. Le même accueil chaleureux.